



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk>

電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/045

抗戰勝利 80 周年紀念電影欣賞會《南京照相館》免費門票

敬啟者：

本校獲得友好機構學友社贊助四十張抗戰勝利 80 周年紀念活動電影欣賞會《南京照相館》免費門票，現誠邀各位同學踴躍報名參與，活動詳情如下：

- 日期：10 月 5 日（星期日）
集合時間：上午 8 時 45 分
解散時間：約下午 1 時 30 分（需視乎實際交通路面情況）
集合解散地點：學校停車場外門口
地點：圓方百老匯電影院（西九龍柯士甸道 1 號圓方廣場 2 樓）
名額：38（先報先得，修讀高中中國歷史科同學優先）
備註：
1. 請同學穿著整齊校服出席活動；
2. 電影放映時間為上午 10 時正，片長為 137 分鐘；
3. 本校將安排旅遊巴士來回接送學生到活動地點；
4. 名額有限，先報先得，成功報名者將再獲通告通知；
5. 如同學報名後缺席活動，不論任何原因，或須償還門票原價予贊助機構以及本校預訂的旅遊車費用。

如有查詢，請致電 2461 1555 與張鎮良主任聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年九月十二日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2025-2026/045

**Free Tickets for the 80th Anniversary of Victory in the War of Resistance Film Appreciation
Event: "Dead To Rights"**

Dear Parents,

Our school has received sponsorship from a friendly organization, the Alumni Association, for forty free tickets to the film appreciation event "Dead To Rights," commemorating the 80th anniversary of victory in the War of Resistance. We sincerely invite all students to actively sign up for participation. The event details are as follows:

Date: October 5 (Sunday)

Meeting Time: 8:45 AM

Dismissal Time: Approximately 1:30 PM (depending on actual traffic conditions)

Meeting and Dismissal Location: Outside the school parking lot

Location Venue: Broadway Cinematheque, 2/F, Elements, 1 Austin Road West, West Kowloon

Quota: 38 (First come, first served, with priority given to students studying Chinese History at the high school level)

Notes:

1. Students must wear their school uniform for the event.
2. The film screening will start at 10:00 AM, with a runtime of 137 minutes.
3. The school will arrange a coach to transport students to and from the event location.
4. Spaces are limited; first come, first served. Successful registrants will receive further notification.
5. If a student signs up but is absent for any reason, they may be required to reimburse the ticket price to the sponsoring organization and the cost of the coach booked by the school.

For any inquiries, please contact Mr. Cheung Chun Leung at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal